
Zápis ze zasedání územní skupiny č. 5 - Rožnov, Krumlovské předměstí a Linecká čtvrť 

ze dne 16. 10. 2023, 17:00-19:00 

Místo jednání: Salonek restaurace U města Krumlova, A. Staška 1103, České Budějovice 7 

Přítomni: Jan Martínek, Vítězslav Velát, Petr Vodrážka, Jana Doleželová, Jaromír Šára 

Omluveni:, Jan Fyrbach, Zdeněk Solfronk, Luboš Zemen, Irena Sokolová, 

Hosté: H. Fabiánová, L. Zdařil, Šefčík, Vlasák, Ryneš 

 

1. Aktuality z územní komise 

Předseda přivítal přítomné a poděkoval za účast. Následně předal slovo panu předsedovi Územní 

komise P. Vodrážkovi, který připomenul možnost hlasovat v participativním rozpočtu města na adrese 

probudejce.cz Za naši oblast jsou tam dva soutěžící projekty – hřiště u Meteoru a odpočinkové místo 

u cyklostezky na Včelnou. Oproti minulému roku více zapojeny územní skupiny, přidaly se též poutače 

v místě zamýšlené realizace.  

Ohledně plánované studie Jungmannova parku nic nového nevíme, Útvar hlavního architekta, který to 

procesoval, byl rozpuštěn a lidé z něj převedeni na jiné odbory. Z řad přítomných vzešel též podnět na 

zřízení koordinátora městské zeleně.   

Územní komise se též snaží zásluhou pana předsedy Vodrážky a paní náměstkyně Kudláčkové získat 

software pro zjednodušení organizace a práce jednotlivých skupin – inspirace městem Olomouc. 

Samostatným podbodem byl dotaz zástupce komise dopravní na parkovací zóny a zpětná vazba k nim. 

Zde jsou shrnuty body od členů ÚzS a přítomných hostů: 

- otázka záruky parkování před vlastním domem 

- slabě řešené možnosti pro podnikatele a řemeslníky, respektive pro možnost řešit jejich 

pracovní cesty např. do centra města 

- otázka nastavené ceny za roční parkování a jejího regulativního účinku 

- nedořešené krátkodobé stání – právě třeba pro ty, kteří v místě řeší nějakou práci a potřebují 

k ní materiál v pracovním automobilu 

- otázka možnosti parkování pro návštěvy vlastníků parkovacího oprávnění – nějaké například 

tokeny nebo tak něco? 

- otázka možnosti při vlastnictví parkovacího oprávnění v jedné zóně parkovat jinde třeba za 

sníženou sazbu 

- otázka nasazených „bot“ za nesprávné parkování u automobilů, které ale na daném místě pak 

delší dobu překážejí 

- otázka nízké kontroly správného parkování (oblast Grünwaldova) 

 

2. Revize stávajících podnětů 

Byla prodiskutována tabulka podnětů, opět od minulé komise bylo apelováno na osvětlení cyklostezky 

u TJ Meteor – přislíbeno ze strany radnice prověření možnosti realizace. Podle informací J. Martínka 

došlo též k určitému posunu ve věci rozšíření cyklostezky u pivovaru Samson, pan náměstek Bouzek a 

pan zastupitel Borovka se setkali s ředitelem pivovaru a domluvili se na následujícím postupu v dané 

věci – cílem je v ideálním případě stezku rozšířit a osvětlit. Pokračují apely na řešení náročné situace u 



ZŠ Grünwaldova, stejně tak apel na příznivější intervaly semaforů pro chodce přes Lidickou ulici. 

Diskutována i případná přítomnost zástupců FCC a MP na některém z dalších jednání ÚzS. Pokračuje 

též podnět na kvalitu případné realizace mostu a ulice Papírenská, vyjádřen důraz na ohled na cyklisty. 

Z nových podnětů – uschlé stromy na pozemku města podél extravilánové části ulice Plavská, chybějící 

přechod pro chodce na začátku Nového Roudného (též Plavská ulice) a značný zápach ČOV v oblasti 

Nemocnice ČB. 

3. Různé 

Následovala volná diskuse. Další jednání by se uskutečnilo v průběhu listopadu. 

 

Zapsal: Jan Martínek, předseda 

 


